
Referat FAU-møte Flekkerøy skole 
 
Tid  Torsdag 27. februar 2025 kl. 17.15-18.45 
Sted    Skoleadm. fløyen 
Tilstede: Cecilie Brambani (1. trinn), Morten Mattingsdal (2. trinn), David Sundell (3. 
trinn), Kristine Risnes (4. trinn), Trond Schjetne (5. trinn),Hallgeir Angel (6. trinn), 
Kjetil Kjellevik Olsen (7. trinn), Eldbjørg Dahl (leder). 
 
 
 
 

 
Saker 

Nr Sak 

6 -24/25 Ref. sak om orientering fra rektor i januarmøtet. 
Oppfølgingen etter elevundersøkelsen - fag og mobbing. 
 
Runde rundt bordet om undersøkelsen og erfaringer på hvert trinn. 
 
God trivsel, men høye mobbetall. “Føle seg mobbet” og “bli mobbet”. Har 
elevene en klar forståelse av hva mobbing er? Vi frykter at disse høye 
mobbetallene til tross for høye trivseltall gjør at  de mest alvorlige 
mobbesakene kanskje drukner litt. 
Oppfordring til alle foreldre til at det ikke er farlig å irettesette andres barn? 
Høre med SU om mobbing. 
 

12-24/25 Trafikksikkerhetsarbeid i Kristiansand kommune 
 
Status forslag om trafikkdag og tiltak på veien videre. 
 
David var i møte. KRS innfører “hjertesone” rundt skolene. FAU vurderer å 
arrangere “Trafikkdag”. ALLE foreldre skal levere sine barn i ringen der 
bussen stopper ved p-plassen til skolen. IKKE Kårholmsveien eller opp 
bakken Ågedalen ved butikken. Pass på å ikke stå i veien for skolebussen. 
FAU vurderer det som mer aktuelt å arrangere eks. refleksdag oktober 2025.   

13 - 24/25 Temakveld med foresatte  
 
- om hva og når? 
 
FAU er interessert i å hyre  
Lene Holmen til en kveld om angst. https://e-risk.no/ 
Eventuelt Ingrid Lund/UiA om mobbing. 
Mest aktuelt med Lene Holmen.  
 
Skolen har dialogmøter i tiden før påske så FAU foreslår etter påske og før 
mai. Torsdag 24. april evnt. 28 - 29 april. Vi kommer tilbake med endelig dato 
og invitasjon til alle foresatte så snart det er mulig. 
 
 
 
 
 
 
 

https://e-risk.no/


 

  
Eventuelt 
 
 
Status med rotter rundt Flekkerøy skole: “Skolen har vært i kontakt med 
Mattilsynet og Krs. Kommune i november. De var ikke bekymret siden 
rottene var utenfor skolen. Vi undersøker status i neste SU møte. 
 
 
FAU er nysgjerrige på budsjett neste år / og kommende voksentetthet. Gitt 
ingen skoler blir nedlagt, så må dette få litt konsekvenser for alle skoler ?  
 
 

  

  

 


